

Title (en)
Drawer.

Title (de)
Schublade.

Title (fr)
Tiroir.

Publication
EP 0626144 A1 19941130 (DE)

Application
EP 94107022 A 19940505

Priority
AT 94793 A 19930513

Abstract (en)

A drawer with metallic drawer frame members (1) or metallic drawer member parts, such as for example pull-out rails (2), the vertical webs of which form the lateral limitation of the drawer at least in the region of the drawer base and which have, at the bottom, a horizontal supporting web (4) on which rests a baseplate (5) made of wood with grooves (17) running parallel to the drawer frame members. A plurality of tabs (13) are punched out of the horizontal webs (4) of the drawer frame members (1), which tabs are oriented transversely to the grooves (17) and reach into the grooves (17) of the baseplate (5). A covering lip (6) which covers the edge of the baseplate (5) is provided on the drawer frame members (1) or the drawer frame member parts. Further tabs (14, 15) are punched out of the horizontal supporting web (4), which tabs bear against the underside of the baseplate (5) beside the groove (17) and by means of which the baseplate (5) can be pressed against the covering lip (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Schublade mit metallischen Schubladenzargen (1) oder metallischen Schubladenzargenteilen, wie z. B. Ausziehschienen (2), deren Vertikalstege die Seitenbegrenzung der Schublade zumindestens im Bereich des Schubladenbodens bilden und die unten einen horizontalen Auflagesteg (4) aufweisen, auf dem eine Bodenplatte (5) aus Holz mit parallel zu den Schubladenzargen verlaufenden Nuten (17) aufliegt. Aus den Horizontalstegen (4) der Schubladenzargen (1) sind mehrere quer zu den Nuten (17) ausgerichtete Lappen (13) ausgestanzt, die in die Nuten (17) der Bodenplatte (5) ragen. An den Schubladenzargen (1) oder den Schubladenzargenteilen ist eine Abdecklippe (6) vorgesehen, die den Rand der Bodenplatte (5) abdeckt. Aus dem horizontalen Auflagesteg (4) sind weitere Lappen (14, 15) ausgestanzt, die neben der Nut (17) an der Unterseite der Bodenplatte (5) anliegen und mittels denen die Bodenplatte (5) an die Abdecklippe (6) drückbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7
A47B 88/04

IPC 8 full level
A47B 88/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A47B 88/427 (2016.12 - US); **A47B 88/941** (2016.12 - EP); **A47B 2210/095** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [A] DE 8634281 U1 19870212
- [A] DE 3805669 A1 19880915 - BLUM GMBH JULIUS [AT]
- [A] DE 3711063 A1 19881013 - GRASS ALFRED METALLWAREN [AT]

Cited by
US6053592A; US5538339A; AT14062U1; AT518076A4; AT518076B1; US5692816A; US5556182A; DE202014003632U1; EP3965614B1; DE102010036706A1; WO2012013622A1; WO2012065196A1; WO2020225026A1

Designated contracting state (EPC)
AT DE GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0626144 A1 19941130; **EP 0626144 B1 19970820**; AT 401856 B 19961227; AT A94793 A 19960515; AT E156978 T1 19970915; CA 2123279 A1 19941114; CA 2123279 C 20010501; DE 59403767 D1 19970925; JP 3004222 U 19941108; US 5556183 A 19960917

DOCDB simple family (application)
EP 94107022 A 19940505; AT 94107022 T 19940505; AT 94793 A 19930513; CA 2123279 A 19940510; DE 59403767 T 19940505; JP 640494 U 19940513; US 24224294 A 19940513